
 
Protokół nr XLIII/22 

z XLIII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 22 grudnia 2022 roku  

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Częstochowie   

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:03 otworzył obrady XLIII Sesji 

witając radnych i gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni nieobecni (3): 

1. Henryk Kasiura 

2. Magdalena Maciążka 

3. Adam Wochal 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” przyjęła porządek 

obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLIII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2023-2030 oraz projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok: 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach dotyczących  

projektów: budżetu i wieloletniej prognozy finansowej; 

b. przedstawienie opinii Komisji Budżetu, w tym wniosków stałych komisji Rady 

c. przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu wobec opinii Komisji Budżetu oraz 

wniosków komisji; 

d. dyskusja nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2023-2030;  

e. dyskusja nad projektem budżetu powiatu częstochowskiego na 2023 rok; 

f. głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2023-2030; 

g. głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Częstochowskiego na 2023 rok. 

 



 2 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/298/2022 Rady Powiatu 

Częstochowskiego z dnia 29 listopada 2022 roku w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków PFRON w 2022 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków PFRON w 

2022 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną 

Joanną Tekielą. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wolności i głosu i swobody 

wypowiedzi poprzez media w publikatorach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych 

przez powiat częstochowski. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu 

Częstochowskiego na 2023 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu. 

19. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

21. Zamknięcie obrad XLIII Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XLII/22 z sesji w dniu  

29 listopada 2022 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także 

został wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych jednomyślnie: 22 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XLII/22. 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Adam Jaruga 

2. Katarzyna Kapica 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych jednomyślnie: 22 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 

międzysesyjny od dnia 29 listopada 2022 roku omawiając zagadnienia omawiane na 

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały oraz zadania realizowane przez poszczególne  
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wydziały Starostwa ze szczególnym uwzględnieniem Wydziału EZK i ZO oraz inne jednostki 

organizacyjne powiatu. Szerzej omówił nw. kwestie: 

- dofinansowanie publicznego transportu zbiorowego (od rządu otrzymano 9 mln zł ; 

- Ukraina w wielu wymiarach (udzielona pomoc finansowa, uchodźcy w powiecie); 

- zimowe utrzymanie dróg; 

- spotkania z  władzami urzędu marszałkowskiego w ramach subregionu północnego      

  (przypomnienie o obietnicach); 

- odwiedziny fundacji M. Wiśniewskiego w powiatowych domach dziecka; 

- uhonorowanie starosty złotym medalem Polskiego Komitetu Olimpijskiego; 

- planowane modernizacja dróg powiatowych (Małusy Wielkie, Cielętniki, Wyrazów,     

   Bukowno, Kłomnice-Zawada, Radoszewnica, Staromieście. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Harcerze z częstochowskiego Hufca ZHP przekazali na ręce Przewodniczącego Rady oraz 

Starosty Częstochowskiego Betlejemskie Światło symbolizujące pokój, porozumienie i 

pojednanie między narodami. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że wszystkie projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad były procedowane na komisjach i zostały zamieszczone na stronie 

internetowej powiatu, w BIP-ie oraz w systemie eSesja. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekty uchwał w sprawie: 

 uchwalenia budżetu powiatu częstochowskiego na 2023 rok; 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 

2023-2030  

zostały udostępnione w systemie eSesja. Dokumenty były rozpatrywane we wszystkich 

komisjach Rady i zostały przez nie pozytywnie zaopiniowane. Przewodniczący poprosił panią 

skarbnika powiatu o głos. 

 

Ad. 7a 

Skarbnik A. Osadnik-Trzepizur przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącą: 

 projektu uchwały budżetowej na 2023 rok. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu; 

 projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2030. 

Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu; 

 możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 

rok. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

Wszystkie ww. opinie są dla powiatu pozytywne. 

 

Ad. 7b 

Przewodnicząca Komisji Budżetu M. Dziura przedstawiła opinię Komisji dotyczącą projektu 

budżetu powiatu na 2023 rok.  Biorąc pod uwagę zakładane wielkości budżetowe i 

uwarunkowania wpływające na konstrukcję budżetu powiatu w 2023 roku, w tym pozytywne 

opinie komisji Rady i brak wniosków - Komisja Budżetu wnosi o uchwalenie budżetu powiatu 

częstochowskiego na 2023 rok. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7c 

Skarbnik A. Osadnik-Trzepizur poinformowała, że projekty uchwał w sprawie: 
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 uchwalenia budżetu powiatu częstochowskiego na 2023 rok; 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 

2023-2030  

były rozpatrywane we wszystkich komisjach Rady i zostały przez nie pozytywnie 

zaopiniowane. Żadna z komisji nie zgłosiła wniosków formalnych dotyczących zmian w 

budżecie na 2023 rok. W związku z tym prosi o przyjęcie budżetu w takim kształcie, w jakim 

został przygotowany i zaopiniowany pozytywnie.  

 

Ad. 7d i 7e 
Przewodniczący Rady A. Kubat otworzył dyskusję nad projektem budżetu powiatu na 2023 

rok i nad projektem wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość I. Palutek oświadczył, że Klub 

poprze budżet na 2023 roku, gdyż gros środków zapisanych w budżecie na 2023 rok pochodzi z 

Polskiego Ładu i Rządowego Funduszy Dróg Samorządowych. Mają do budżetu uwagi i 

zastrzeżenia, jak zbyt mała ilość środków na bieżące i zimowe utrzymanie dróg, czy zaciąganie 

kredytów, ale należy docenić ogromne fundusze przekazywane przez rząd dla  

samorządów, w tym dodatkowe 6 mln zł dla powiatu częstochowskiego. Wierzą, że 

przyszłoroczny budżet będzie wykonany i że nie będzie potrzeby zaciągania  kredytu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat  podziękował  przewodniczącemu Klubu Radnych PiS za 

dobre deklaracje.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska podziękowała zarządowi powiatu oraz pani 

skarbnik za stworzenie budżetu, co tym bardziej trzeba docenić, jako że były problemy z covid 

i dotacjami dla Ukrainy oraz za liczne inwestycje i  świetne drogi. Przypomniała przy tym, że 

od 5 lat wnioskuje o wykonanie nakładu przy ul. Wolności we Mstowie i nadal wniosek 

podtrzymuje.  Ponadto dziękuje służbom prasowym M. Dzwonnikowi i wice naczelnik wydz. 

EZK A. Dziewior za udział w promowaniu powiatu, uczestnictwo w imprezach i 

uroczystościach, a także za artykuły zamieszczane w „Wieściach Powiatowych”.  

 

Wicestarosta J. Miarzyński wyraził zadowolenie, że Klub PiS będzie głosował za budżetem, 

a jest to budżet trudny ze względu na covid, wojnę na Ukrainie, inflację, wzrost kosztów 

bieżących, nie tylko energii elektrycznej i cieplnej oraz wzrost kosztów inwestycji. To 

wszystko spowodowało, że finanse z roku poprzedniego, które co roku gromadzono w wolnych 

środkach, nie ukażą się w roku 2023. Deficytu nie chcą spłacać kredytem i liczą, że się 

zmniejszy. Po raz I w historii wydatki bieżące są wyższe od dochodów bieżących, podobnie 

jest w gminach. Powodem jest spadający PIT.  Liczą, że w następnym roku, tak jak w tym, 

wpłynie subwencja równoważąca w wys. 6 milionów złotych i wtedy deficyt będzie mniejszy. 

Powiat prowadzi zadania, które niekoniecznie inne powiaty prowadzą, jak transport publiczny, 

czy scalenia gruntów, w tym regulację stanów prawnych nieruchomości i wyprowadzanie 

zaszłości sprzed 100 lat z zaboru rosyjskiego. Również do oświaty powiat dokłada i to aż 7 mln 

zł. Liczą, że jeszcze wpłyną dodatkowe dochody i kredytu zapisanego w budżecie nie wezmą. 

W budżecie na rok 2021 i 2022 też były zaplanowane kredyty i z kredytów tych powiat nie 

skorzystał. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wyraził zadowolenie z deklaracji Klubu PiS. Docenia wkład 

rządu, aczkolwiek to rząd RP, więc to jego obowiązek, a nie przywilej. Niemniej jednak chwała 

rządzącym za duże ilości pieniędzy, które do powiatu spłynęły, czego nie ukrywają. Dziękuje 

wszystkim, którzy się do tego przyczynili, nie tylko radni, ale i posłowie oraz senatorowie. Cieszy 

się także, że w tych trudnych czasach potrafią jednomyślnie głosować, tym bardziej, że sytuacja 

jest ekstremalna. Przewodniczący oświadczył, że Klub Radnych PSL będzie głosował za  
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podjęciem przedmiotowych uchwał, co jest oczywiste. Nadmienił, że radni pracują merytorycznie 

w komisjach, więc teraz nie tracą czasu, a wszystkie projekty uchwał są upublicznione w BIP-ie. 

 

Radna K. Kapica oznajmiła, że budżet powiatu w wys. 139 mln zł jeszcze nigdy nie był tak 

wysoki, co dobrze świadczy. Uwzględnione są tu podwyżki dla pracowników, dla nauczycieli i są 

zapisane inwestycje. Ma nadzieję, że kredyty zapisane w budżecie nie będą zaciągane, jak w 

latach poprzednich i zapewnia, że klub PiS słowa dotrzymuje. Przypomniała ponadto o petycjach 

z gminy Rędziny dotyczących bezpieczeństwa na drogach. Liczy na ich uwzględnienie. 

 

Radny A. Jaruga wyraził zadowolenie ze środków otrzymywanych od rządu, w tym z programu 

Polski Ład, choć widzi, że co poniektórzy żyją w innym świecie, bo jest inflacja, czy problemy z 

subwencją oświatową, więc budżet nie może być inny. Niemniej dziękuje pani skarbnik i 

zarządowi za spójny budżet. Dziękuje też pracownikom wydziału EZK za promocję powiatu, 

czynny udział w imprezach oraz aktywność na Facebooku i w Wieściach Powiatowych, gdzie 

wiele się dzieje.   

 

Skarbnik A. Osadnik-Trzepizur przedstawiła informację o dochodach powiatu. Dochody te 

niestety się kurczą. Wpływają na to niekorzystne zmiany w przepisach, które wprawdzie są 

korzystne dla obywateli, natomiast niekorzystne dla finansów samorządu terytorialnego np. 

zmiany, które wiążą się z opłatami komunikacyjnymi, czy udziałami w podatku dochodowym od 

osób fizycznych, gdzie nastąpił drastyczny spadek po stronie dochodów. Ponadto do budżetu 

wprowadzane są nowe zadania, jak transport publiczny, czy scalenia i jest dokładane do zadań 

oświatowych ponad 5,5 mln zł. Mimo trudnej sytuacji zakładany jest wzrost minimalnego  

wynagrodzenia, co z kolei wiąże się z regulację płac pozostałych pracowników. Rosną 

gwałtownie też wkłady własne do zakontraktowanych inwestycji, które przy normalnej sytuacji w 

br. można by zaoszczędzić. Na przyszły rok zarząd również podjął decyzję, żeby wszystkie 

podpisane umowy przyjąć do realizacji. Tak więc  kredyt na tym etapie będzie raczej konieczny. 

Otrzymane w rb.  6 milionów nie przeznaczono na wydatki, tylko zostawiono na lokacie. Zasilą 

one budżet przyszłoroczny, bo powiaty nie otrzymają w przyszłym roku subwencji 

wyrównawczej. Pani skarbnik zaznaczyła, że jest przeciwnikiem zaciągania kredytów, ale są 

sytuacje, które je wymuszają. Niemniej jednak będą tak gospodarować środkami, żeby jednak nie 

zadłużać się. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oznajmił, że w „Wieściach Powiatowych” z powodzeniem 

redagowanych przez biuro prasowe zamieszony został ranking finansowy samorządu 

terytorialnego w Polsce. W 2018 roku powiat częstochowski plasował się na 67 miejscu, w 2019 

na 42 miejsce, a w 2021 awansował na 20. 

 

Radny M. Chudzik przypomniał, że kiedyś w powiecie działał tandem Toczko - Osadnik, który 

zawsze dbał o kasę i był przeciwnikiem zadłużania się, za co mu chwała, bo ta polityka finansowa 

jest dla powiatu korzystna. W dochodach powiatu dostrzega jednak niebezpieczeństwo, bo padają 

małe firmy i przedsiębiorcy. Dziękuje zarządowi, w tym członkowi zarządu A. Morzykowi i jego 

współpracownikom za pozyskanie 9 mln zł na zbiorowy transport  publiczny i chwała PiS-owi za 

to, bo wcześniej były tylko deklaracje. Jednocześnie apeluje do władz powiatu o wykonanie 

chodnika przy ulicy Przemysłowej. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat nadmienił, że pominął jedną rzecz, a mianowicie to, że w 2022 

roku powiat został sklasyfikowany na 12 miejscu w Polsce. Poleca lekturę 'Wieści”. Biuro 

prasowe jest zaangażowane cały czas. 

 

Ad. 7f 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2023-2030. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/303/2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2023-2030: jednomyślnie 22 

głosami „za” Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 7g 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/304/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Częstochowskiego na 2023 rok: jednomyślnie 22 głosami „za” . Uchwała stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały dziękując za jej 

uchwalenie konstruktywnej opozycji i rzecz jasna koalicji.  

 

Starosta K. Smela podziękował za pozytywną ocenę pracy zwracając uwagę, że budżet 

powstawał w trudnych czasach. Zapewnił, że zrobią wszytko, aby nie brać kredytu, które 

teraz są bardzo drogie. W tych trudnych czasach trzeba wyciągać wnioski i tak się 

dopasowywać z zadaniami i  możliwościami, żeby sobie samemu nie zrobić krzywdy i nie 

naobiecywać za dużo. Dziękuje wszystkim, którzy zagłosowali za przyjęciem budżetu,  

szczególnie opozycji, ale też wszystkim pracownikom i członkom zarządu tworzącym bardzo 

dobry zespół, dzięki którym można spokojnie pracować. Dziękuję naczelnikom wydziałów, 

ich zastępcom, kierownikom, wszystkim. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028 został 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/305/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028: jednomyślnie  

22 głosami „za”  Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Częstochowskiego na 2022 rok został radnym udostępniony w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/306/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Częstochowskiego na 2022 rok: jednomyślnie 22 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Wicestarosta J. Miarzyński poinformował, że jest to uchwała, która będzie podejmowana po 

raz pierwszy w historii powiatu, a jest potrzebna, gdyż były problemy z zakończeniem zadań  

na odcinkach Piasek – Czepurka, Radoszewnica i Zawada z powodu zimy, która przyszła za 

wcześnie. W przypadku dokumentacji Żuraw – Lipnik jest inna przyczyna opóźnienia. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/307/2022 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022: jednomyślnie 22 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIII/298/2022 Rady Powiatu Częstochowskiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków PFRON w 2022 roku został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Projekt jest 

ponownie procedowany na skutek zaistniałej na ostatniej sesji pomyłki. Przewodniczący 

zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/308/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIII/298/2022 Rady Powiatu Częstochowskiego z dnia 29 listopada 2022 roku w sprawie 

określenia zadań finansowanych ze środków PFRON w 2022 roku: jednomyślnie 22 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia 

zadań finansowanych ze środków PFRON w 2022 roku został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy 

są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/309/2022 w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków PFRON w 2022: jednomyślnie 22 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Joanną Tekielą został radnym udostępniony w 

systemie eSesja. Do projektu uchwały dołączono wniosek Zakładu Aktywności Zawodowej 

YAVA o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną J. Tekielą stanowiący 

załącznik nr  14 do niniejszego protokołu oraz stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

stanowiące załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/310/ w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radną Joanną Tekielą: jednomyślnie 22 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji w sprawie wolności i głosu i swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach 

został radnym udostępniony w systemie eSesja. Do projektu uchwały dołączono treść petycji 

stanowiącej załącznik nr 17 do niniejszego protokołu oraz stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowiące załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/311/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

wolności i głosu i swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach: jednomyślnie  

22 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach opiekuńczo-

wychowawczych prowadzonych przez powiat częstochowski został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są 

uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/312/2022 w sprawie zmiany Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach opiekuńczo- 
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wychowawczych prowadzonych przez powiat częstochowski: jednomyślnie 22 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok został radnym udostępniony w 

systemie eSesja. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, w 

tym do planu pracy. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLI/313/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok: jednomyślnie 22 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok 

został radnym udostępniony w systemie eSesja. Plan pracy został sporządzony i 

zaakceptowany przez Komisję Rewizyjną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania 

do projektu uchwały, w tym do planu pracy. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLI/314/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok: jednomyślnie  

22 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok został radnym  

udostępniony w systemie eSesja. Plany pracy zostały sporządzone i zaakceptowane przez 

poszczególne komisje Rady. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały, w tym do planów pracy. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLIII/315/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji Rady Powiatu Częstochowskiego na 2023 rok: jednomyślnie 22 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
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Ad. 19 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 29 listopada 2022 roku informując, że poszczególne 

dokumenty pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu.  

 

Obecni na sesji wysłuchali nagrania kolędy w formie audio video w wykonaniu uczniów 

szkoły w Starczy.  

 

Ad. 20 

Radny A. Markowski zwrócił uwagę, że wszystkie finanse, których powiat nie dostaje 

zostają w kieszeniach obywateli, aczkolwiek życzy, aby te pieniądze zostały zrefundowane. 

Następnie podzielił się refleksją nt. regulacji stanów prawnych w zaborze rosyjskim  

stwierdzając, że również z powodu zaszłości sprzed 100 lat należy wspierać Ukrainę i życzyć 

jej, aby Rosję pogoniła. Następnie złożył życzenia świąteczno-noworoczne.  

 

Burmistrz Koniecpola Ryszard Suliga pogratulował jednogłośnego głosowania za 

przyjęciem budżetu, co pokazuje, że radni nie patrząc na poglądy polityczne uzgadniają to, co 

jest najlepsze dla mieszkańców powiatu. Następnie złożył życzenia świąteczno -noworoczne 

przekazując na ręce starosty stroik, jako symbol Świąt Bożego Narodzenia.  

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady A. Kubat złożył życzenia świąteczno-noworoczne. Następnie wobec 

wyczerpania porządku obrad o godz. 11:53 zamknął obrady XLIII Sesji Rady Powiatu.  

 
 Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są  

udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio stanowi załącznik nr 25  
do niniejszego protokołu. 

 Transkrypcja stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu. 

 Raport z głosowań stanowi załącznik nr 27  do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 


